
Årsmöte SHLTK verksamhetsåret 2021‐22 

Söndag 19 juni klockan 11.00 på Öbergska Cafet 

Närvarande: Annika Börjesson, Mikael Frej, Martin Kärnbratt, Jan‐Olof 

Johansson, Helena Jakobsson, Marie Häggqvist, Jan Eriksson, Fredrik Trägårdh 

1. Ordförande Annika Börjesson öppnar mötet 

2. Val av ordförande på mötet: Annika Börjesson 

3. Val av mötessekreterare: Jan‐Olof Johansson 

4. Val av justerare: Jan Ericsson och Fredrik Trägårdh 

5. Val av röstlängd: Styrelsen 

6. Mötet har utlysts på behörigt sett 

7. Verksamhetsberättelse : Magnus Lagström, Anders Hellström 

samt Göran Holmqvist utgick ur styrelsen och nya valdes in : 

Marie Häggqvist, Helena Jakobsson samt Mikael Frej.  

 Verksamheten har digitaliserats ink. Dokumentation 

 Email har skickats ut till alla medlemmar 

 227 st betalande medlemmar idag 

 Nya nät/stolpar/klädkrokar har inköpts 

 Tennisskola i Juli  

 Städdag med tvätt av banor genomförts 

 4st styrelsemöten är gjorda 

 MATCHI bokningssystem har diskuterats  

8. Balansräkning , kassan har 498 kilokronor 

9. Revisorberättelse: Revisionsberättelsen 2021 visar på god 

ekonomi och god ordning och tillstryker ansvarsfrihet 

10. Ansvarsfrihet för 2021 års styrelse ? JA !! 

11.  Budget för 2022 samt medlemsavgift. Stämman beslutar om 

att stärka finanserna och öka medlemsavgiften till 300 Kr/år  

12. Valberedningens förslag till styrelse för 2022.  

 Ordföranden: Annika Börjesson avgår 

 Ny ordföranden: Mikael Frej väljs in på 1 år 

 Sekreterare: Jan‐Olof Johansson 2 år 

 Kassör: Marie Thorell ( ny ) 2 år 

 Kommunikatör: Hans Narkander ( ny ) 2år 



 Ledamot: Martin Kärnbratt 2 år 

 Ledamot: Helena Jakobsson 2 år 

 Ledamot: Marie Häggqvist 2 år 

 Revisor: Jonas Hellström 

 Suppleant: Gabriella Ohldin 

 Valberedning: Fredrik Trägårdh, Gabriella Ohlidin 

Övriga frågor: Styrelsen skall sätta ihop en grupp som ska 

undersöka om en ny matta/underlag på banorna kan läggas, samt 

även kostnad för detta. Banorna behöver att åtgärdas. Bas offerter 

skall tas in för detta arbete. Styrelsen återkommer i frågan. 

Jan Ericsson har frågor, om vi har kommunala bidrag, 

aktivitetsbidrag etc. Nej det har vi inte. Jan påpekar att bänkarna 

utanför banorna borde fixas till , oljas och målas. Ja det skall göras 

nästa städdag. 

Helena Jakobsson tycker att tennisskolan är för dyr, 700 kr för barn, 

frågan skall tas upp med Kristoffer (tennistränare) 

 

Vid Pennan: Sekreterare Jan‐Olof Johansson 

 

Justeras :   

 


